



PALM HILLS

القاهرة في: 8 إبريل 2025

السادة/ البورصة المصرية

عناية السيد الأستاذ / هشام إبراهيم - مدير عام قطاع الإفصاح والحوكمة

تحية طيبة وبعد،

مرسل لسيداتكم ملخص قرارات مجلس إدارة شركة بالم هيلز للتعمير المنعقد يوم الثلاثاء 8 أبريل 2025 والذي يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقا لحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

رضوى أبو النجا

رضوى أبو النجا

رئيس إدارة علاقات المستثمرين



(+2) 235351200

Smart Village, A4 - B83 KM28,  
Cairo - Alexandria Desert Road  
Abou Rawash, Egypt

Info@palmhills.com

palmhillsdevelopments.com



## PALM HILLS

The Following is the summary of the resolutions approved by the members of Board of Directors of Palm Hills Development "SAE" in the board of directors meeting held on Tuesday, April 8, 2025 at 4:00 p.m. at the headquarter of the company through the modern means of communication. The members Board of Directors approved the following decisions:

1. Approval to amend article 21 of the Company's articles of association and authorizes the Chairman & Managing Director to invite for an extraordinary general assembly meeting and determine its date and venue.
2. Approval to guarantee the subsidiary Company (Middle East for Real Estate and Tourism Investment LLC) Regarding the Long-Term Syndicated Loan Facility with a Maximum Amount of EGP 1,300,000,000 to be Executed with Banque Misr S.A.E to finance the construction of 200 hotel rooms located in Hacienda White in the North Coast.

فيما يلي ملخص القرارات التي وافق عليها السادة أعضاء مجلس إدارة شركة بالم هيلز للتعمير "ش.م.م" في اجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد يوم الثلاثاء الموافق 2025/4/8 في تمام الساعة الرابعة مساءً بمقر الشركة الرئيسي وذلك عن طريق وسائل الاتصال الحديثة. وقد وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على القرارات التالية:

1. الموافقة على تعديل المادة 21 من النظام الأساسي للشركة وتفويض السيد رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب في دعوة الجمعية العامة غير العادية وتحديد تاريخ ومكان الانعقاد.
2. الموافقة على كفالة الشركة التابعة (شركة الشرق الأوسط للاستثمار العقاري والسياحي ش.م.م.) بشأن عقد التمويل المشترك طويل الاجل بحد أقصى مبلغ 1,300,000,000 جنيه مصري (مليار وثلاثمائة مليون جنيه مصري) المزمع مع بنك مصر ش.م.م لتمويل انشاء 200 غرفة فندقية بمشروع هاسيندا وايت بالساحل الشمالي.

(+2) 235351200

Smart Village, A4 - B83 KM28,  
Cairo - Alexandria Desert Road  
Abou Rawash, Egypt

Info@palmhills.com

palmhillsdevelopments.com